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20. SESJA RM

Projekt porządku obrad dwudziestej 
sesji rady miejskiej na wniosek burmistrz 
Teresy Substyk został poszerzony o punkt 
dotyczący wyrażenia przez solecką radę 
opinii w sprawie wyznaczenia aglomeracji 
Bydgoszcz. Pozostałe punkty pozostały 
bez zmian. Radni przegłosowali zmiany 
budżetowe i w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej, a także zapoznali się z infor-
macją o stanie realizacji zadań oświato-
wych.

Przygotowana  zmiana  budże tu 
obejmowała przesunięcia wydatków 
między działami klasyfikacji budżetowej. 
Przesunięć dokonano również między 
rozdziałami i paragrafami - na wniosek 
kierowników jednostek organizacyjnych. 
Jak mówiła skarbnik Alina Kowalska, 
ponieważ zbliża się koniec roku, środki 
wynikające z ewentualnych rezerw 
przesuwane są tam, gdzie ich poniesienie 

jest konieczne. W związku z tym nie 
zaszły zmiany w dochodach. Wydatki 
ogółem wyniosą 77,4 mln zł, w tym 
wydatki majątkowe – 13,9 mln zł. Zmiany 
WPF wynikają z dostosowania wielo-
letniej prognozy do wprowadzonych 
zmian budżetowych na 2016 r., a w kolej-
nych latach – z urealnienia hipotety-
cznych spłat poręczeń oraz wydatków na 
obsługę długu. WPF zawiera również 
kwotę długu wynoszącą 36,5 mln zł. 
Spłata zobowiązań w kolejnych latach (od 
2016 do 2021) wyniesie 1,1 mln zł, 
a w roku 2022 – 467 tys. zł. Radni 
uchwalili także tryb prac nad projektem 
u c h w a ł y  b u d ż e t o w e j .  P o n i e w a ż 
poprzednia uchwała nie obejmowała 
wszystkich niezbędnych wymogów 
zaszła konieczność określenia nowej 
procedury uchwalania budżetu. W no-

Związek Gmin Ziemi Kujawskiej, 
o czym pisaliśmy dwa tygodnie temu, 
prowadzi akcję poparcia dla budowy 
nowego stopnia wodnego w Siarzewie 
(poniżej Włocławka). Do 14 listopada 

można podpisać się na liście poparcia. Są 
one dostępne w punkcie informacyjnym 
urzędu (ul. 23 Stycznia 7) i w Wydziale 
Utrzymania Miasta (ul. Toruńska 8). 
Można także wydrukować listę zamiesz-
czoną na stronie internetowej, zebrać 
podpisy i dostarczyć do urzędu. Zachę-
camy do wsparcia akcji. Budowa II 
stopnia wodnego na Wiśle pozwoli 
rozwiązać wiele istotnych problemów tj.: 

Dokończenie na str. 2

Włączmy się
do akcji

P r z e b y w a j ą c y  w  n a s z y m 
województwie przedstawiciele 
ministerstwa środowiska przyjechali 
również do Solca, chcąc zapoznać się 
z zakończonym niedawno projektem 
rekultywacji  byłej  Nasycalni . 
Pierwsze kroki nasi goście skierowali 
na teren dawnego zakładu nasycania 
podkładów kolejowych, a w rolę 
przewodników wcielili się Krystyna 
Mikulska, pełnomocnik burmistrza 
i  dr  Wojciech I rmiński ,  k tóry 
sprawował nadzór geologiczno – 
środowiskowy nad projektem. 

Tam na miejscu, pracownicy 
Departamentu Funduszy Ekologicz-
nych, mieli okazję dowiedzieć się na 
czym polegały prace. Obejrzeli stan 
po zakończeniu robót, poznali zasadnicze 
elementy przeprowadzonych działań. 
Weszli na szczyt pryzmy bioremediacyjnej 
zlokalizowanej wzdłuż torów kolejowych 
i usłyszeli na czym zasadza się schemat 
działania tej fazy oczyszczania gruntu. Na 
pryzmę trafiła ziemia wymagająca dalszej 
pracy mikroorganizmów. Ważne, że 
przeprowadzone badania wskazują na 
znaczące obniżenie się zawartości w glebie 
pozostałości po oleju kreozotowym, 
używanym do nasycania podkładów. 
Uzyskane parametry spełniają normy 
umożliwiające wykorzystanie zrekultywo-
wanych 16 hektarów do celów publicz-
nych. 

Druga część pobytu, już w sali 
konferencyjnej ratusza, upłynęła na 
szczegółowej prezentacji  projektu 
przedstawionej przez W. Irmińskiego. 
Była to doskonała okazja do zapoznania się 
z wynikami badań. Dzięki zamieszczonym 
w prezentacji zdjęciom, można było 
pokazać jak wyglądały teren przed przeję-
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Jak to się robi
w Solcu Kujawskim

Zmiany w wydatkach
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Dyżury aptek

Do 6 listopada - „Pod Orłem”
(ul. 23 Stycznia 12)

7 - 13 listopada - „Pod Lwem”
(ul. Leśna 2)

14 - 20 listopada - „Leśna”
(ul. Leśna 19)

NOCNA i ŚWIĄTECZNA 
OPIEKA MEDYCZNA

 od poniedziałku do piątku w godz. 
18.00 do 8.00 dnia następnego oraz

 w dni świąteczne od 8.00 do 8.00 dnia 
następnego dla mieszkańców Solca 

Kujawskiego świadczy NZOZ 
“Zdrowie dla Ciebie " Bydgoszcz 

ul. Ogrody 21. Wizyty domowe można 
zgłaszać pod numerami telefonów 

52 361 13 34 lub  693449225.
Niezależnie od tego, są jeszcze trzy 

punkty, do których  możemy 
pojechać po poradę osobiście:

NZOZ Centrum Zdrowia „Błonie”
(ul. Broniewskiego 6)

PRZYCHODNIA TATRZAŃSKA
(ul. Witkiewicza 1)

SP ZOZ MSW
(ul. Markwarta 4-6)

 

zmniejszy zagrożenie powodziowe Niziny 
Dolnej Wisły; zlikwiduje zagrożenie 
katastrofą stopnia wodnego we Włocław-
ku; przyczyni się do podwyższenia 
poziomu wód gruntowych oraz umożliwi 
nawadnianie terenów o największym 
niedoborze wody w okresie wegetacji, 
szczególnie na Kujawach; przyczyni się do 
rozwoju gospodarczego terenów nadwiś-
lańskich; poprawi stan infrastruktury oraz 
bezpieczeństwo w transporcie regional-

Dokończenie ze str. 1

nym, poprzez drogę wodną na odcinku 
Siarzewo – Włocławek – Płock oraz nową 
przeprawę mostową na stopniu wodnym 
w Siarzewie łączącą gminy Raciążek 
i Czernikowo; umożliwi wykorzystanie 
wyjątkowych walorów turystycznych 
i krajobrazowych; zwiększy produkcję 
energii elektrycznej z odnawialnego 
źródła, jakim jest płynąca woda, zmniej-
szając emisję zanieczyszczeń. Ważne jest 
r ó w n i e ż  t o ,  ż e 
b u d o w a  s t o p n i a 
w o d n e g o  n i e 
wpłynie negatywnie 
n a  ś r o d o w i s k o , 
a wręcz zwiększy 
jego potencjał, piszą 
organizatorzy akcji. 

Włączmy się
do akcji

Rok 2017 będzie Rokiem Wisły. Tak 
zadecydował Sejm RP. Inauguracja 
obchodów miała miejsce 19 października 
w Toruniu. Uczestniczyła w nich burmistrz 
Teresa Substyk, która przyjęła zaproszenie 
na konferencję ,,Wisła - wczoraj, dziś 
i jutro” do urzędu marszałkowskiego. 

Wieczorem,  tego samego dnia , 
burmistrz wraz z Barbarą Białkowską, 
zastępcą burmistrza wzięła udział w społe-
cznej akcji „Wici na Wiśle”, organizowanej 
z okazji Roku Wisły. Nad Wisłą, od jej 
źródeł aż do ujścia, miały zapłonąć 
ogniska. Jedno pojawiło się w naszym 
mieście na przystani wodnej Wodnego 
Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego 
Salina. 

Ogień wzniecili i czuwali nad bezpie-
czeństwem strażacy z soleckiej Ochotni-

czej Straży Pożarnej, a w happeningu 
uczestniczyli również WOPR-owcy 
i harcerze z soleckiego hufca Związku 
Harcerstwa Polskiego. Mimo deszczowej 
pogody, kiełbaski pieczone nad ogniskiem 
smakowały wyjątkowo dobrze. 

Na rozgrzewkę, nieco zziębnięci uczestnicy ogniska, zaśpiewali harcerskie 
piosenki między innymi „Płonie ognisko...”.

Były wici nad Wisłą

W wyniku wyborów uzupełniających 
do rady miejskiej, które przeprowadzono 
30 października mandat radnego uzyskał 
Tadeusz Szczepański. Na 769. uprawnio-
nych, w głosowaniu wzięło udział 74. 
wyborców z Osiedla Leśnego (Obwód 
Wyborczy nr 1). Frekwencja wyniosła 
zatem 9,6 proc. Wszystkie oddane głosy 

były ważne. Poszczególni kandydaci 
uzyskali następującą liczbę głosów: 
Tadeusz Szczepański – 28 głosów, Ryszard 
Zawaliński – 28 głosów i Marcin Jelita 
Rydel – 18 głosów. W związku z tym, że na 
dwóch pierwszych kandydatów oddano 
jednakową liczbę głosów, przepisy 
stanowią, iż w takiej sytuacji o uzyskaniu 
mandatu decyduje losowanie, które 
przeprowadza przewodniczący Miejskiej 
Komisji Wyborczej. Losowanie to odbyło 
się w siedzibie MKW o godz. 22.00 w dniu 
głosowania. W losowaniu, jako obserwa-
torzy, mogli uczestniczyć przedstawiciele 
komitetów wyborczych obu kandydatów.

Rada miejska
uzupełniona



Mimo że deklarujemy selektywną zbiórkę odpadów komunalnych, śmieci tzw. 
zmieszanych wciąż przybywa. W zeszłym roku „wyprodukowaliśmy” 3800 ton, 
przewidywania na ten rok mówią o wzroście do 4200 ton tych odpadów. Najczęstszym 
powodem jest niewłaściwa segregacja prowadzona przez mieszkańców budynków 
wielorodzinnych, co widać na załączonym zdjęciu. Konia z rzędem temu, kto w pre-
zentowanym pojemniku znajdzie więcej niż jedną butelkę typu PET, chociaż i po-
jemnik, i napis nad nim wyraźnie mówią, jakie odpady mają do niego trafić. Byli-
byśmy niesprawiedliwi, gdybyśmy do jednego worka wrzucili wszystkich mieszkańc-
ów bloków. Jest wielu, którzy właściwie segregują, jednak nawet znikomy procent 
tych, którym się nie chce, psuje efekt pracy wszystkich pozostałych. Po części winow-
ajcami mogą być również mieszkańcy, którzy podrzucają swoje śmieci do pojem-
ników przy blokach. Niestety, problem ten wciąż istnieje.

wym dokumencie dodano w odpowiednich 
punktach plan dochodów i wydatków 
związanych ze świadczeniem usług 
w zakresie odbierania i zagospodarowywa-
nia odpadów komunalnych oraz plan 
wydatków budżetowych jednostek 
pomocniczych gminy.

Projekt uchwały opiniującej wyzna-
czenie aglomeracji Bydgoszcz omówił 
Cezary Ball, dyrektor Wydziału Utrzy-
mania Miasta. Uchwała wynika z konie-
czności właściwej realizacji inwestycji 
związanych z gospodarką ściekową oraz 
działań wynikających z potrzeby racjo-
nalnego kształtowania i ochrony zasobów 
wodnych. Zgodnie z obowiązującym 
Prawem wodnym marszałek uzgadnia 
kształt aglomeracji, będących jednymi 
z podstawowych zadań Krajowego 
Programu Oczyszczan ia  Śc ieków 
Komunalnych, z dyrektorem Regionalne-
go Zarządu Gospodarki Wodnej, regio-
nalnym dyrektorem ochrony środowiska 
oraz zainteresowanymi gminami. Przed-
stawiony projekt uchwały uwzględnia 
poruszane podczas konsultacji kwestie 

dotyczące naszej gminy. Wśród oma-
wianych zagadnień znalazły się między 
innymi proponowany obszar i  miejsco-
wości wchodzące w skład aglomeracji, 
terminy i zakres niezbędnych inwestycji 
dotyczących wyposażenia aglomeracji 
w kanalizację i oczyszczanie ścieków 
komunalnych oraz planowane przez gminę 
działania w zakresie uporządkowania 
gospodarki ściekowej, której zasadniczą 
rolą jest ochrona wód powierzchniowych i 
środowiska wodnego przed zanieczysz-
czeniem ściekami.

W ramach interpelacji oraz wolnych 
głosów i wniosków poruszono następujące 
zagadnienia: możliwość zamontowania 
podjazdu dla rowerów i wózków na 
schodach prowadzących na drugi peron 
(Beata Kołota); dalsze losy harcówki 
(Andrzej Bąbka); naprawa zegara na 
tablicy informacyjnej koło Biedronki 
(Alicja Żaguń). Krystyna Mikulska, 
pełnomocnik burmistrza wyjaśniła, że 
wejście na peron jest wąskie i może nie być 
możliwości technicznych zamontowania 
podjazdu, ale zostanie to sprawdzone. 
Obecnie pasażerowie z  większym 

bagażem, wózkami, czy rowerami  mogą 
korzystać z windy. Z kolei Barbara 
Białkowska,  zastępca burmistrza 
poinformowała, że obecnie trwa wycena 
harcówki. Jest to konieczne przy przeka-
zywaniu w użytkowanie wieczyste, jak 
również w wypadku ewentualnej 
sprzedaży. C. Ball powiadomił, że bateria 
w zegarze będzie wymieniona w naj-
bliższych tygodniach.

B. Białkowska zachęciła do udziału 
w akcji zbierania podpisów poparcia dla 
budowy stopnia wodnego na Wiśle 
w Siarzewie (red. o akcji piszemy 
w osobnym miejscu). Z kolei T. Substyk 
mówiła o swoim udziale w spotkaniach 
i konferencjach związanych z Wisłą i jej 
z agospoda rowan iem.  Omawiana 
tematyka obejmowała budowę stopni 
wodnych, platformy multimodalnej, czy 
przeprawy promowej.

Dokończenie ze str. 1

W połowie października uczniowie 
klas III B  i III G Szkoły Podstawowej nr 4 
wraz z wychowawczyniami Anną Żaguń-
Mosakowską i Aleksandrą Kruk po raz 
drugi uczestniczyli w ogólnopolskiej 
lekcji udzielania pierwszej pomocy. Data 
nie była przypadkowa, bowiem 16 
października obchodziliśmy Europejski 
Dzień Przywracania Czynności Serca.

Akcję po raz czwarty zorganizowała 
Fundacja Wielka Orkiestra Świątecznej 
Pomocy, w ramach realizacji programu 
edukacyjnego „Ratujemy i Uczymy 
Ratować”. Do tej pory ustanawiano 
rekordy krajowe. W 2013 roku w pó-
łgodzinnym ustanowieniu rekordu na 
terenie całego kraju wzięło udział 83 111 
osób. W 2014 było to 67 396 osób. W 
2015 aż 92 049 osób!

WOŚP wciąż zaskakuje nowymi 
pomysłami. Tegoroczna akcja była 
pierwszą próbą zdobycia wpisu do Księgi 
Rekordów Guinnessa. Ponad 85 000 osób 
z całego kraju wzięło udział w akcji bicia 
rekordu w jednoczesnej resuscytacji 
krążeniowo-oddechowej.

Największa na świecie  lekcja 
resuscytacji rozpoczęła się punktualnie 
o godz. 12.00 i trwała do godz. 12.35. 
W tym czasie zadaniem uczniów było 
prowadzenie na zmianę resuscytacji 
krążeniowo-oddechowej. Próba bicia 
Rekordu Guinnessa okazała się być 
świetną okazją do wspólnej nauki 
i utrwalenia podstawowych czynności 
ratujących życie. Uczniowie z „Czwórki” 
opanowali tę umiejętność na szóstkę! 
Nauczyciele dziękują wszystkim, którzy 
pomogli podczas akcji.

20. SESJA RM

Zmiany w wydatkach

Bicie rekordu
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Uroczysta Msza Św. za Ojczyznę 
w Narodowe Święto Niepodległości 
przypadające 11 listopada odprawiona 
będzie w kościele Św. Stanisława 
Biskupa i Męczennika o godz. 11.00. Po 
mszy delegacje złożą wiązanki w miej-
scach pamięci narodowej pod pomnikami 
Niepodległości i Powstańców Wielko-
polskich. Zbiórka delegacji przed urzędem 
miasta o godz. 10.45. W uroczystości 
organizowanej tego dnia wezmą udział 
przedstawiciele władz samorządowych, 
organizacje działające w naszym mieście, 

młodzież szkolna, a także pozostali 
mieszkańcy. Budynki użyteczności 
publicznej będą oflagowane w dniach od 
10 do 14 listopada. 11 listopada świę-
tujemy odzyskanie przez Polskę nie-
podległości po 123. latach od ostatniego 
rozbioru Polski, kiedy nasz kraj zniknął 
z mapy Europy. Jednak nie wszystkim dane 
było cieszyć się z odzyskanej wolności 
w 1918 r. Solec do macierzy powrócił 
dopiero w 1920 r., po zwycięskim powsta-
niu wielkopolskim i wejściu w życie ustaleń 
traktatu wersalskiego.

Świętujemy
odzyskanie niepodległości

o nasza gmina będzie odpo-Twiedzialna za przygotowanie 
części projektu związanej 

z zakupem promu, który ma pływać między 
Solcem i Czarnowem. Taka decyzja 
zapadła podczas spotkania w urzędzie 

marszałkowskim. Omawiano na nim 
między innymi kwestie dotyczące finanso-
wania projektu przeprawy promowej. Jak 
informuje Krystyna Mikulska, pełnomoc-
nik burmistrza, zakładane jest uzyskanie 
unijnego dofinansowania w wysokości 85 
proc. Pozostałe koszty mają być podzielone 
na wszystkich uczestników projektu tj. 
urząd marszałkowski, powiaty bydgoski 
i toruński oraz gmina Zławieś Wielka 
i Solec Kujawski. Będzie to regulowało 
porozumienie, zawarte między partnerami 
projektu. Decyzja o ostatecznym kształcie 
dokumentu ma zapaść podczas posiedzenia 
zarządu województwa zaplanowanym na 
listopad. – Porozumienie powinno być 
podpisane do końca roku. My ze swej 
strony pracujemy już nad przygotowaniem 
dokumentów niezbędnych do rozpoczęcia 
procedury zakupu promu – mówi K. 
Mikulska.

O finansowaniu
promu

POLOmarket w Solcu Kujaw-
skim zatrudni kasjerów z książe-
c z k ą  d o  c e l ó w  s a n i t a r n o -
epidemiologicznych, Zatrudnienie 
na postawie umowy o pracę bez 
okresu próbnego. Pracodawca nie 
wymaga doświadczenia. Telefon 
kontaktowy: 518 010 148.

Jest praca

Trzeci bal charytatywny z aukcją 
dobroczynną pn.: Serca Otwarte Dzieciom 
zorganizowany przez Stowarzyszenie 
Wspierania Rodzin oraz Miejsko-Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej odbył się 22 
października w restauracji „Jaskiniowej”.

Tegoroczny bal, pod wieloma wzglę-
dami można uznać za rekordowy. Orga-
nizatorom udało się pozyskać ogromną 

liczbę przedmiotów na aukcję dobroczyn-
ną. Podczas trzech licytacji zlicytowanych 
zostało 109 przedmiotów i uzyskano 
rekordową sumę - 29 780 zł. Uzyskana 
kwota przerosła oczekiwania przede 
wszystkim organizatorów, jak również 
zaskoczyła zaproszonych gości. Licytacje 
prowadził  niezawodny DJ Andrzej 
Karłowski, który podczas przerw świato-
wymi przebojami zapraszał do tańca. 
Emocje nie opuszczały gości aż do końca 
balu. Pierwszą niespodzianką był minireci-
tal w wykonaniu znanego aktora Dawida 
Kartaszewicza, który oprócz prezentacji 
muzycznej zaprosił gości do wspólnych 
zabaw. Przez krótką chwilę można było 
poczuć się aktorem czy piosenkarzem. 
Dreszczyk emocji przyniosły również losy 
szczęścia, gdzie każdy z gości z niecier-
pliwością oczekiwał wyników losowania, 
by móc odebrać nagrodę. Jednak najwięcej 
emocji przyniosła sama licytacja przedmio-
tów, a ogłaszane wyniki i kwoty, pomiędzy 
licytacjami, powodowały szaleńczy 
entuzjazm i bezmierną radość. Zbiórka 
z balu oraz cegiełek o łącznej wartości 33 
870 zł w całości przekazana będzie na 
rehabilitację i zakup sprzętu usprawniają-
cego dla dwuletniego Nikodema.

Organizatorzy składają podziękowania 
wszystkim, którzy przyczynili się do 
organizacji balu. W szczególny sposób 
dziękują zaproszonym gościom, którzy 
odpowiednio przygotowani, przebijali 
kwoty podczas licytacji, i którzy bezpośre-
dnio przyczynili się do uzyskania finanso-
wego rekordu.

Hanka Stamm
prezes 

Stowarzyszenia Wspierania Rodzin

Trzeci bal charytatywny
z kolejnym rekordem
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w Solcu. Interesowało ich także, z jakimi 
problemami musieliśmy się zmierzyć, aby 
doprowadzić tak trudny projekt do finału. 
Przedstawiciele soleckiego samorządu 
podkreślali bardzo dobrą współpracę 
zarówno z Regionalną Dyrekcją Ochrony 
Środowiska, jak i Wojewódzkim Fundu-
szem Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu.

Spotkanie było też okazją do podzie-
lenia się doświadczeniami Solca w reali-
zacji projektu i przekazania informacji 
o trudnościach, z którymi należało się 
zmierzyć. Gdyby pewne mankamenty 
wynikające z obowiązujących uregulowań 
prawnych udało się wyeliminować, może 
więcej samorządów zdecydowałoby się na 
realizację projektów rekultywacyjnych.

ciem go przez gminę oraz rabunkowa 
gospodarka prowadzona przez prywatnych 
właścicieli. O początkach prac zmierzają-
cych do oczyszczenia obszaru po Nasy-
calni mówiła Barbara Białkowska, 
zastępca burmistrza, a o perypetiach 
związanych z odkupieniem nieruchomości 
opowiedziała burmistrz Teresa Substyk, 
która podkreśliła również innowacyjność 
soleckiego projektu. Zrekultywowanie tak 
dużego obszaru w centrum miasta bez 
wywożenia całej zanieczyszczonej ziemi 
i przerzucania problemu w inne miejsce, 
z zastosowaniem biologicznych metod 
usuwania chemikaliów, to na skalę Polski 
projekt pionierski. Goście z ministerstwa 
byli pod wrażeniem pracy wykonanej 

Dokończenie ze str. 1

Jak to się robi
w Solcu Kujawskim

fo
t.

 S
C
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Jubileusz 30-lecia Soleckiego Centrum 
Kultury przebiega w wielu odsłonach. 
Jedną z nich był wspaniały koncert 
Grażyny Auguścik. Ta światowej klasy 
wokalistka o wręcz hipnotyzującym głosie, 
której towarzyszył zespół: Rob Clearfield – 
fortepian, John Kregor – gitara, Matt Ulery 
– kontrabas, Jon Deitemyer – perkusja, 
przybyła do naszego miasta na zaproszenie 
jej szkolnego kolegi, Jana Wachowiaka 
prezesa firmy TPP Thermoplastics Polska. 
Publiczność owacyjnie przyjęła występ. 
Wykonania Chopina, Lutosławskiego, 
Armstronga mogły zachwycić. Nie obyło 
się bez bisów. Po koncercie artyści byli do 

dyspozycji publiczności, rozdając 
autografy i promując swoje płyty.

Kolejna odsłona jubileuszu miała 
miejsce 2 listopada, kiedy to ks. Andrzej 
Stachowicz, proboszcz parafii pw. Św. 
Stanisława Biskupa i Męczennika,  
poświęcił salę widowiskową. W uroczys-
tości ,  obok kierownictwa urzędu 
z burmistrz Teresą Substyk na czele, 
uczestniczył Marek Małecki, prezes 
firmy Solbet, wraz z gronem pracown-
ików tej firmy, która współfinansowała 
zakup nowych foteli. Była to okazja do 
przekazania jubileuszowych życzeń 
Reginie Osińskiej, dyrektor SCK oraz 
pracownikom centrum kultury, a także 
M. Małeckiemu za wsparcie przy zakupie 
foteli.

A tak o jubileuszu mówią sami 
zainteresowani - dyrektor i pracownicy 
SCK:

„W tym roku Soleckie Centrum 
Kultury obchodzi swój perłowy jubileusz. 
To już 30 lat kreowania soleckiej kultury. 
To także najlepszy czas, żeby podziękować 
wszystkim tym, którzy z nami są i tym, 
którzy pozostaną w naszej pamięci na 
zawsze. Dziękujmy za wszelką przychy-
lność, za talenty, za cierpliwość i za 
wytrwałość w tworzeniu przestrzeni 
kulturalnej naszego miasta. To wyjątkowe 
wydarzenie uświetniła znana w świecie 
grupa jazzowa z wybitną wokalistką – 
Grażyna Auguścik, dzięki wsparciu Jana 
W a c h o w i a k a  –  p r e z e s a  T P P 
THERMOPLASTICS POLSKA, a pry-
watnie przyjaciela artystki i pomocy 
Szkoły Muzycznej w Solcu Kujawskim 
oraz firmie FORTEPIANO CENTER. 
Dziękujemy za wszelkie wsparcie. 
Jubileuszowy koncert w sali widowis-
kowej z nowymi fotelami mógł się odbyć 
dzięki fundatorom siedzisk - władzom 
samorządowym oraz firmie SOLBET. 
Światowo i refleksyjnie wkraczamy 
w nowy czas.”

Perłowy
jubileusz



W galerii Homo Faber SCK miała miejsce 
Wystawa Ptaków Egzotycznych zorganizowana 
przez Soleckie Centrum Kultury oraz Polski 
Związek Hodowców Kanarków i Ptaków 
Egzotycznych o/Bydgoszcz. 

Przez dwa dni, 22 i 23 października, każdy 
mógł przyjść i podziwiać rozśpiewaną wystawę, 
która zachwycała różnorodnością gatunków, 
często nagradzanych w ornitologicznych 
konkursach. Wystawa cieszyła się dużym 
zainteresowaniem. Ogłoszono także konkurs 
plastyczny adresowany do młodzieży szkolnej 

Z okazji Europejskiego Dnia Seniora, 24 
października do SCK przyjechali reprezentanci 
Klubu Seniora „Modraczek” z Bydgoszczy. 
Przybyłych przywitali: Regina Osińska, 
dyrektor SCK i Janusz May, prezes Stowarzy-
szenia Rezerwat Kultury i Serdeczności. Na 
początku czekała na seniorów niespodzianka. 

Młodzi animatorzy z SCK Marcin Borkowski 
i Wojciech Michalski zaśpiewali specjalnie dla 
zgromadzonych znaną piosenkę z repertuaru 
Starszych Panów Wesołe jest życie staruszka. 
Później zaprezentowali się: kabaret Wiecznie 
Młodzi, Zespół „Inwencja”, Zofia Gorczyńska, 
goście z Klubu Seniora „Modraczek”, a na 
koniec zaprezentowała się grupa „Tańczących 
seniorek”. Nie zabrakło poczęstunku oraz 
wspólnego dancingu przy znanych i lubianych 
melodiach. 

Z okazji święta seniora serdeczne życzenia 
zdrowia, pogody ducha i wielu lat życia, 
wypełnionego radością i satysfakcją ze 
zdobytych osiągnięć, szacunku i życzliwości 
spotkanych na co dzień ludzi i tego, aby zdobyte 
doświadczenie i życiowa mądrość służyły 
innym życzą seniorom dyrektor SCK wraz 
ze współpracownikami.

Zadanie „Aktywni 60+. Rozsmakowani 
w życiu” jest współfinansowane ze środków 
Gminy Solec Kujawski. 

na pracę zatytułowaną – Mój wymarzony ptak. 
Do wygrania obok nagród książkowych, byli 
żywi ptasi przyjaciele. Wpłynęło 195 wspania-
łych prac wykonanych pomysłowo i wieloma 
technikami. Nagrody sponsorowali bydgoski 
oddział PZHKiPE, Sklep Akwarystyczno - 
Zoologiczny „SKALAR” Łatka Iwona oraz 
Przychodnia Weterynaryjna SOWA. 

SCK zorganizowało wystawę najlepszych 
prac i przyznało wyróżnienia. Komisja 
konkursowa: Regina Osińska, Iwona Łatka, 
Marta Klubińska, Marcin Piskorski, Monika 
Ratajczyk wyłoniła zwycięzców: Agnieszka 
Ryduchowska, Natalia Piskorska, Matylda 
Zboińska (kl. I-III); Natalia Zawadzka, 
Dominika Sałacińska, Paulina Łassa (kl. IV-
VI). Wyróżnienia otrzymali: Roksana Bryk, 
Olga Piotrowska, Justyna Ostrowska. W kate-
gorii gimnazjalistów zwycięzcami były:   
Milena Król, Martyna Pietrzak, Martyna 
Estkowska.

W skrócie

To tytuł muzycznego spotkania z Zofią 
Gorczyńską, na które serdecznie zapra-
szamy do SCK - 9 listopada br. o 17.00. 
Wstęp wolny.

PIOSENKI 
Z ŻOŁNIERSKIEGO ŚPIEWNIKA
SCK zaprasza na 10 listopada br., godz. 

17.00 na koncert dla uczczenia Narodowe-
go Dnia Niepodległości. Wystąpi Zespół 
INWENCJA prowadzony przez Tomasza 
Rudnego. Wstęp wolny.

SENIORZY ZAPRASZAJĄ
Uczestniczki projektu „Aktywni 60+. 

Rozsmakowani w Życiu” o godz. 10.00, 
w każdy czwartek spotykają się w pra-
cowni rzeźby, aby tworzyć własne prace 
pod czujnym okiem Janusza May'a. 
W środy o godz. 16.00 w ramach spotkań 
„W BABSKIM KRĘGU” uzdolnione 
seniorki uczą młodsze pokolenie zapom-
nianych  oraz całkiem nowatorskich form 
rękodzielniczych.

SOBOTNIE
SPOTKANIA RODZINNE
Sobotnie Spotkanie Rodzinne zgrom-

adziło tym razem ptasich przyjaciół. Na 
zajęciach dzieci z rodzicami/opiekunami 
tworzyły barwne ptaki, ubierały w piórka 
papużki, sklejały puzzle, tworzyły własne 
postacie ze znanej gry Angry Birds, by 
później zagrać w nią bez komputera czy 
telefonu. Uczestnicy spotkania zrobili 
własne sowy na drobne skarby i odwiedzili 
wystawę ptaków egzotycznych zorga-
nizowaną w Galerii Homo Faber. Nie 
zabrakło również zagadek, kolorowanek 
i  c iekawych pomysłów na zabawę 
w jesienne dni. Kolejne spotkanie 5 
listopada! Wstęp 5 zł od dziecka, a ro-
dzinne popołudnie z pomysłem gwa-
rantowane! Zapraszamy.

ANDRZEJKI W SCK
W sekretariacie SCK można nadal 

nabyć bilety na zabawę taneczną, która 
odbędzie się 25 listopada br. Imprezę 
poprowadzi Krzysztof Filasiński. Koszt 
biletu 100 zł od osoby.

JESIEŃ IDZIE PRZEZ PARK...

Wystawa ptaków
egzotycznych

Europejski
Dzień Seniora

Dźwięki
światła

Zapraszamy do galerii HOMO FABER 
w SCK na wyjątkową wystawę „Dźwięki – 
Światła”. To połączenie prac trzech artystów: 
Ryszarda Ługowskiego, Igi Święcickiej, 
Pauliny Sylwestrowicz, którzy prezentują 
niezwykłe zestawienia malarstwa, grafiki 
z filmem i muzyką. Wystawa czynna do 24 
listopada w godzinach otwarcia SCK.

RYSZARD ŁUGOWSKI – uprawia rzeźbę, 
rysunek, instalację i performance, zajmuje się 
także filmem eksperymentalnym. Prowadzi 
pracownię Intermediów w Instytucie Sztuk 
Pięknych w UJK w Kielcach, oraz pracownię 
rysunku na Wydziale Malarstwa Grafiki w ASP 
w Warszawie. Nadanie tytułu profesora sztuk 
pięknych z rąk prezydenta RP Bronisława 
Komorowskiego otrzymał w 2013 roku. 
Obserwuje ciała niebieskie i strzela sportowo, 
gra na misach tybetańskich i gongach.

IGA ŚWIĘCICKA – urodzona w Lubaniu, 
studia w Instytucie Sztuk Pięknych na Uni-
wersytecie Jana Kochanowskiego w Kielcach. 
Dyplom z malarstwa sztalugowego w pracowni 
prof. Urszuli Ślusarczyk. Obecnie doktorantka 
pod kierunkiem prof. Ryszarda Ługowskiego.

PA U L I N A S Y LW E S T R O W I C Z  –  
ukończyła liceum muzyczne w Bydgoszczy, 

Akademię Sztuk Pięknych w Warszawie, 
obecnie jest doktorantką Instytutu Sztuk 
Pięknych w Kielcach pod kierunkiem prof. 
Ryszarda Ługowskiego. Swój obszar zaintere-
sowań artystycznych realizuje poprzez pracę 
w obszarze nieokreśloności, na pograniczu 
wirtualnego ładu i potencjalnego chaosu. 
Eksperymentuje z materią, obrazem i dźwię-
kiem, formą i bezforemnością.
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Wydawca dwutygodnika: 

Urząd Miasta i Gminy, ul. 23 Stycznia 7, 

86-050 Solec Kujawski.

Tel. 52 - 387 - 01 - 32

e-mail: rzecznik@soleckujawski.pl

Redaguje Zbigniew Stefański.

Druk:                     Józef Śmigaj,

Solec Kujawski.

Sport i rekreacja

W październiku br. turyści z KTP 
„Horyzont” uczestniczyli w rajdach 
o różnym stopniu trudności. Najbardziej 
wymagający był zorganizowany 2 
października (przez gdański Klub 
Turystów Pieszych „Bąbelki”) rajd 
Wyrypa, którego trasa z Gdyni do Gdańska 
liczyła 46 kilometrów. Z kolei 15 paździer-
nika piechurzy „Horyzontu” wzmocnieni 
przez grupę gimnazjalistów z SKKT 
„Pędziwiatry” wzięli udział w szesnastoki-

lometrowym rajdzie z Bydgoszczy Leśnej 
do Osowej Góry. Uczestnicy mogli 
podziwiać uroki Brdy w jesiennej scenerii. 
Jesienna aura towarzyszyła piechurom 
również podczas zorganizowanego 22 
października rajdu ze Świecia nad Wisłą do 
Chełmna. Rajd zakończył się zwiedzaniem 
Chełmna, a obiektem który spodobał się 
turystom szczególnie, był piękny, rene-
sansowy ratusz.

(łw)

Październikowe wędrówki

Coroczna impreza Święto Pieczonego Ziemniaka organizowana przez dwa kluby 
rowerowe: solecki Klub Turystyki Rowerowej TORPEDO i Bydgoski Klub Turystyki 
Rowerowej TURKOLE odbyła się 9 października br. Przy gościnnej świetlicy sołectwa 
Chrośna na terenie gminy Solec Kujawski spotkało się 180. turystów rowerowych z Solca 
Kujawskiego, Bydgoszczy, Torunia, Włocławka, Inowrocławia, Janikowa, Przedcza, 
Konina, Kruszwicy, Grudziądza, Morg, Pobiedzisk, Sochaczewa, Morg i Piły. Było jak co 
roku ognisko i pieczone w nim ziemniaki, które zjedzone zostały do ostatniej sztuki. 
Dorośli i dzieci mogli wziąć udział w kilku konkurencjach sportowych. Organizatorzy 
serdeczne podziękowanie za pomoc w przygotowaniu imprezy składają firmom 
DROBEKS i ALJOT oraz gościnnej wsi Chrośna za udostępnienie świetlicy.

DA

W sobotę 15 października przy harcówce odbyły się konkurs latawców oraz 
konkurs plastyczny pt. „Na skrzydłach wiatru”. Organizatorami byli Szkoła 
Podstawowa nr 4 i solecki Hufiec ZHP. Patronat honorowy nad imprezą objęli 
burmistrz Solca Kujawskiego oraz Starostwo Powiatowe w Bydgoszczy. 

Dzięki nim można było nagrodzić 
najlepszych wartościowymi nagrodami. 
Wszyscy uczestnicy otrzymali słodycze 
i napoje. W konkursie wzięło udział 43. 
zawodników. Jury oceniało estetykę 
wykonania, rozwiązania konstrukcyjne 
oraz wysokość lotu latawców. W konkur-
sie plastycznym nagradzana była 
pomysłowość i wykonanie prac. 

Nagrody i dyplomy w  konkursie 
latawców otrzymali: Julia Krajewska 
(I miejsce), Szymon Makowiecki (II), 
Kalina Kuchta (III). Przyznano również 
wyróżnienia. Otrzymali je: Kacper 
Kuchta, Marcelina Balcer, Kacper Kozak, 
Natalia Majaszewska, Tymon Rochna.

W konkursie plastycznym pierwsze 
miejsce zajęła Zuzia Popławska, drugie - 
Kinga Piotrowska i trzecie - Aleksandra 
Lian. Wyróżnienia przypadły Martynie 
Różalskiej i Mateuszowi Wiąckowi. 
Prace plastyczne będą prezentowane na 
wystawie w Szkole Podstawowej nr 4.

Po wręczeniu nagród wszyscy 
uczestnicy mogli ogrzać się i upiec 
kiełbaski przy ognisku przygotowanym 
przez harcerzy.

Na skrzydłach wiatruW przedostatnią sobotę października 
w sali soleckiego Zespołu Szkół odbył się 
ósmy turniej tegorocznego cyklu Grand 
Prix Solca Kujawskiego w tenisie stoło-

wym. Na starcie stanęło 11. zawodników, 
a zwycięstwo przypadło Grzegorzowi 
Ziółkowskiemu, który w finale pokonał 
Tomasza Łojewskiego 3:2. W meczu 
o trzecie miejsce Sebastian Mędlewski 
wygrał z Filipem Banachem 3:0. W klasy-
fikacji generalnej (po odrzuceniu dwóch 
najgorszych startów) prowadzi Grzegorz 
Ziółkowski. Ostatni turniej cyklu odbędzie 
się 19 listopada br. Po nim uroczystość 
zakończenia cyklu Grand Prix 2016.

Jeszcze tylko
jeden turniej



 

 

oczątek listopada to czas, kiedy Pwspominamy tych,  którzy 
odeszli. Wprawdzie nie ma Ich 

wśród nas, lecz wciąż o Nich pamiętamy, 
wspominamy chwile razem spędzone, 

niedokończone rozmowy. Odchodzili nasi 
najbliżsi, dla każdego z nas najważniejsi, 
ale także Ci mieszkańcy, którzy byli 
szerzej znani w całej naszej społeczności. 
W ciągu minionego roku odeszli:

Bożena Komorowska - radna dwóch 
kadencji, w latach 1994 – 2002 działała 
w Radzie Społecznej Przychodni Zdrowia. 
Wiele czasu poświęcała działalności 
kulturalnej, jako aktorka teatru „Szlaban” 
i piosenkarka grupy wokalnej działającej 
w Soleckim Centrum Kultury. Była osobą 
życzliwą, radosną, uśmiechniętą, która 
w to co robiła, wkładała całą siebie.

Anna Kozłowska - radna, członek 
i  przewodniczący zarządu Osiedla 
Staromiejskiego, członek rady nadzorczej 
SM Transportowiec, ławnik w Sądzie 
Okręgowym w Bydgoszczy, aktywnie 
działała też w Radzie Społecznej Miejsko – 
Gminnej Przychodni Zdrowia. Zawsze 
zaangażowana, służyła radą i dobrymi 
pomysłami. Wrażliwa na potrzeby innych.

Michał Malok – radny obecnej 
kadencji, ale przede wszystkim aktor teatru 
„Szlaban”. Swoim wielkim talentem 
aktorskim w niezrównany sposób bawił 
i wzruszał mieszkańców naszego miasta. 
Jego żywiołem była scena. Uwielbiał 
kontakt z widzami. Za swoje kreacje 
otrzymał wiele nagród. Zawsze wesoły, 
pełen dowcipu i dobrego humoru – nie 
tylko na scenie.

Halina Ośko – wieloletnia nauczy-
cielka chemii w soleckich szkołach między 
innymi w Liceum Ogólnokształcącym 
i Gimnazjum Publicznym nr 2. Przez wiele 
lat była opiekunem Samorządu Uczniow-
skiego. Zawsze uśmiechnięta, pogodna 
i całkowicie oddana swoim uczniom.

Edward Zgórski – ur. w 1929 r. 
w Solcu Kujawskim, całe swoje zawodowe 
życie związał z Kujawskimi Zakładami 
Naprawy Samochodów. Tuż po wojnie 
zetknął się, właśnie w KZNS-ach, 
z boksem, któremu poświęcił prawie 
dekadę. Zaczynał w soleckim Wichrze, 
w czasie służby wojskowej był zawodni-
kiem Gwardii Katowice i Gwardii Bielsko 
– Biała, gdzie wywalczył kilka mistrzow-
skich tytułów. Po wojsku boksował 
w soleckiej Unii, a po rozwiązaniu sekcji 
bokserskiej, sportową karierę zakończył 
w Kolejarzu Bydgoszcz.

Odeszli
od nas

Dodatkowe informacje o przetargach i rokowaniach uzyskać można w Urzędzie Miasta i Gminy w Solcu 
Kujaw-skim przy ulicy 23 Stycznia 7, pokój nr 4, tel.: (52) 387 01 19, (52) 387 01 06, fax: (52) 387 12 53, e-mail: 
rnizm@soleckujawski.pl.

Pełne teksty ogłoszeń dostępne są na stronie internetowej www.soleckujawski.pl oraz bip.soleckujawski.pl, 
a także na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Miasta i Gminy w Solcu Kujawskim przy ulicy 23 Stycznia 7.

BURMISTRZ MIASTA I GMINY SOLEC KUJAWSKI OGŁASZA
1) II publiczny przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Miasta i Gminy Solec Kujawski, położonej w Solcu Kujawskim przy ul. Słonecznej, na działce nr 
ew. 2038 o pow. 2149m2, objętej KW nr BY1B/00058024/2.

Cena wywoławcza wynosi: 194 500,00 PLN.
Wadium wynosi: 19 450,00 PLN (wpłata do 05.12.2016r.)
Przetarg odbędzie się w dniu 09.12.2016r. o godz. 9.00 w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy w Solcu 

Kujawskim, ul. 23 Stycznia 7.

2) II publiczny przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości lokalowej, o pow. 36,46m2 
stanowiącej własność Miasta i Gminy Solec Kujawski, położonej w Solcu Kujawskim przy ul. Hanki 
Sawickiej 7/8, na działce nr ew. 391/10 o pow. 358m2, objętej KW nr BY1B/00060818/2.

Cena wywoławcza lokalu wynosi: 95 000,00 PLN.
Pierwsza opłata za użytkowanie wieczyste ułamkowej części gruntu stanowiąca 36/768 części wynosi: 

908,36 zł brutto.
Wadium wynosi: 9 500,00 PLN (wpłata do 05.12.2016r.)
Przetarg odbędzie się w dniu 09.12.2016r. o godz. 10.00 w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy w Solcu 

Kujawskim, ul. 23 Stycznia 7.

I nieograniczony publiczny przetarg ustny na dzierżawę nieruchomości gruntowych przeznaczonych 
do prowadzenia działalności gospodarczej.

1. Opis nieruchomości: działka nr 1044/3, nr księgi wieczystej BY1B/00100661/9 (pow. 0,5568 ha) i działka 
nr 1044/9, nr księgi wieczystej BY1B/00014727/0 (pow. 1,2420 ha), razem 1,7988 ha; położenie – ul. Kujawska.

2. Wysokość wywoławcza czynszu netto: 3 057,96 zł.
3. Wysokość wadium (20 proc. rocznego czynszu netto): 7 339,10 zł.
4. Nieruchomości niezabudowane, położone są w Solcu Kujawskim (Park Przemysłowy), na terenach 

o funkcji komercyjnych, na których będzie prowadzona działalność gospodarcza, oznaczonych symbolem 
06.PU.

5. Okres dzierżawy - 10 lat. 
6. Przetarg odbędzie się w Urzędzie Miasta i Gminy w Solcu Kujawskim w dniu 28 listopada 2016 r. o godz. 

9.00.
7. Warunkiem udziału w  przetargu jest wpłacenie wymaganego wadium, które należy wpłacić do dnia 23 

listopada 2016 r. na konto Bank Polska Kasa Opieki S.A. I Oddział w Solcu Kujawskim nr 60 1240 3507 1111 
0000 3057 6548  lub w kasie tut. urzędu do godz. 14.00.

8. Integralną część warunków przetargu stanowi projekt umowy dzierżawy – do wglądu w Referacie 
Nieruchomości i Zasobów Mieszkaniowych Urzędu Miasta i Gminy w Solcu Kujawskim  pok. nr 2.

1) Rokowania na sprzedaż nieruchomości lokalowej o pow. 43,08m2, stanowiącej własność Miasta 
i Gminy Solec Kujawski, położoną przy ul. Piastów 5/28, na działce nr ew. 391/9 o pow. 329m2, objęta KW 
nr BY1B/00060335/2.

Cena wywoławcza lokalu wynosi: 115 000,00 PLN.
Pierwsza opłata za użytkowanie wieczyste ułamkowej części gruntu stanowiąca 43/1164 części wynosi: 

657,74 zł brutto.
Zaliczka wynosi: 11 500,00 PLN (wpłata zaliczki i zgłoszenie udziału w rokowaniach do 05.12.2016r.)
Rokowania odbędą się w dniu 09.12.2016r. o godz. 12.00 w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy w Solcu 

Kujawskim, ul. 23 Stycznia 7.

2) Rokowania na sprzedaż nieruchomości lokalowej, o pow. 48,00m2 stanowiącej własność Miasta 
i Gminy Solec Kujawski, położoną przy ul. Żwirki i Wigury 13/18, na działce nr ew. 275/14 o pow. 410m2, 
objęta KW nr BY1B/00070323/8.

Cena wywoławcza lokalu wynosi: 130 000,00 PLN.
I-sza opłata za użytkowanie wieczyste ułamkowej części gruntu stanowiąca 48/866 części wynosi: 1 230,00 

zł brutto.
Zaliczka wynosi: 13 000,00 PLN (wpłata zaliczki i zgłoszenie udziału w rokowaniach do 05.12.2016r.)
Rokowania odbędą się w dniu 09.12.2016r. o godz. 11.00 w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy w Solcu 

Kujawskim, ul. 23 Stycznia 7.

Stosownie do art. 35 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (tekst 
jednolity Dz.U.2015.1774 ze zm.), burmistrz podaje do publicznej wiadomości, że na tablicy ogłoszeń 
w Urzędzie Miasta i Gminy przy ul. 23 Stycznia nr 7, został wywieszony wykaz nieruchomości 
gruntowej, przeznaczonej do bezprzetargowej sprzedaży na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. Wykaz 
obejmuje nieruchomość gruntową, położoną w Solcu Kujawskim przy ul. Unii Europejskiej 17, 
stanowiącą działkę ewidencyjną: nr 996/1 o powierzchni 2,0882 ha.

Na listopad zaplanowano spotkania 
mieszkańców osiedli i sołectw:

Sołectwo Przyłubie – 9 listopada, godz. 
17.00, świetlica;

Osiedle Staromiejskie – 14 listopada, 
godz. 17.00, sala konferencyjna urzędu miasta;

Osiedle Toruńskie – 15 listopada, godz. 
17.00, aula Zespołu Szkół (ul. Tartaczna 25);

Osiedle Leśne – 16 listopada, godz. 17.45, 
sala konferencyjna urzędu miasta;

Sołectwo Chrośna – 17 listopada, godz. 
17.00, świetlica;

Sołectwo Kujawska – 22 listopada, godz. 
17.00, świetlica „Jagódka”;

Sołectwo Otorowo – Makowiska – 23 
listopada, godz. 17.00, świetlica  „Mako-
wianka”;

Osiedle Rudy – 23 listopada, godz. 17.00, 
świetlica „Makowianka”;

Osiedle Robotnicza – 24 listopada, godz. 
17.00, sala konferencyjna urzędu miasta.

Terminy zebrań
mieszkańców
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